


Two Lingnan University Business Programmes Listed on ShanghaiRanking's Global Ranking of Academic Subjects 2021: “Business Administration” and “Management”

In the 2021 Global Ranking of Academic Subjects (GRAS) organised by ShanghaiRanking , Lingnan University is ranked as a top-tier academic institution for “**Business Administration**” and “**Management**”. ShanghaiRanking is an annual publication of world university rankings. It is regarded as one of the three most influential university rankings, along with QS World University Rankings and Times Higher Education World University Rankings.


GRAS this year looked at more than 4000 universities around the world and of them, more than 1800 universities from 93 countries and regions appeared on the list of 54 subjects. Ranking was based on a range of objective academic indicators and third-party data to measure the performance of world universities in respective subjects.

Given these circumstances, **Lingnan University**'s appearance on the list is a notable achievement. Lingnan University is the smallest among the eight statutory public universities and the only liberal arts university in Hong Kong. Both subjects recognized this year fall under the **Faculty of Business** of Lingnan University (**LUFB**). The fact that **LUFB** ranks above many well-known/larger business schools in the world is most impressive and shows that it has achieved international research excellence.

LUFB is accredited by the AACSB—the world's most recognized business school accreditation body—and is comprised of five departments: (i) Accountancy, (ii) Computing and Decision Sciences, (iii) Finance and Insurance, (iv) Management, and (v) Marketing and International Business. It currently offers undergraduate and postgraduate programmes in a variety of fields in business. **LUFB** also offers its students ample opportunities for internships in real business environments through its extensive network of business and academic partners. Its unique liberal arts approach to business education teaches its students to be effective communicators and critical thinkers, skills that are crucial in life. At the same time, **LUFB** has established high-level research centres with experienced research scholars who combine scientific research with modern business economic theories. The research scope includes finance, accounting, decision sciences, and business innovation. In the future, **LUFB** will strive to further improve the quality of its programmes, increase and strengthen research output, and become a leading academic institution committed to excellence in liberal arts teaching and learning.

For further details about **LUFB** and its programmes, please click [here](#).

岭南大学商学院工商管理学和管理学被评为 2021 “世界一流学科”

高等教育评价专业机构软科  SHANGHAI RANKING 正式发布的 2021 “软科世界一流学科排名 (ShanghaiRanking’s Global Ranking of Academic Subjects)” 中，**岭南大学商学院的工商管理学 (Business Administration) 和管理学 (Management)** 分别上榜，两个学科被评为世界一流学科。

软科世界大学学术排名与 QS 世界大学排名和泰晤士高等教育世界大学排名并称为世界三大最具影响力的大学排名。2021 “软科世界一流学科排名” 评比对象为全球 4000 余所大学，约有 90 个国家和地区的 1800 余所高校最终出现在 54 个学科的榜单上。排名使用一系列国际客观学术指标，包括学科国际权威奖项、学科顶尖成果、高水平科研产出、科研质量、国际合作等。

在本次排名中，**工商管理学和管理学**作为**岭南大学商学院**的两个优势学科，在全球 4000 所大学中脱颖而出，这项成就也体现了**岭南大学商学院**的国际一流研究教育水准。提倡博雅教育的**岭南大学商学院**，其师资水准高于世界上许多知名的商学院，并获得全球认可的商学院认证机构 AACSB 认证。学院设有 5 个学系：会计学系、电脑及决策科学学系、财务及保险学系、管理学学系、市场及国际企业学系。并设有本科生课程，哲学硕士/博士课程，授课式硕士课程以及全球数字经济与治理工商管理博士课程，为学生提供丰富多彩的交流和课外学习活动，可以让学生通过项目实践，在实际的商业环境中学习以及接触不同的企业文化，获取宝贵的经验。同时，**商学院**成立了多所高水准的科研中心，拥有许多经验丰富的优秀研究学者，他们将科研工作与现代商业经济相结合，将理论与实践相结合，研究范围包括金融、会计、决策科学、商业创新等。

未来，**岭南大学商学院**将进一步提升办学品质和学术研究实力，秉承国际最高学术标准，加大对研究和教育团队的投入，为学生提供更多的学术研究教育机会，致力于为经济持续发展培养更大规模，更具国际竞争力的高端人才。

有关**岭南大学商学院**及其课程的详细信息，请点击[此处](#)。